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Fråga till Kommunstyrelsens 1 v. ordf.

Snöröjningen på enskilda vägar i kommunal regi har under många år funnits i Herrljunga
kommun, och för ett antal år sedan framkom ett sparförslag som innebar att snöröjningen på
enskilda vägar skulle dras in, men eftersom det är en särskild service till invånarna så lyftes
frågan som särskild fråga i Kommunfullmäktige på budgetdebatten och där en majoritet där
ibland Centerpartiet, beslutade att snöröjningen skall vara kvar i kommunal regi.

Nu undrar jag hur ni i Centerpartiet och den nuvarande majoriteten resonerade kring frågan när
den läggs in som ett allmänt sparförslag utan hänvisningtill att det är snöröjningen som är syftet
och då på ett sådant sätt att den viktiga frågan om just kommunal snöröjning på enskilda vägar
inte tas upp i kommunfullmäktiges budgetdebatt.

Hade det inte varit rimligt att frågan legat separat ärende i budgeten när den är en så viktig
samhäUsservice som påverkar så många medborgare.

M.V.H.
RLJUNGA KOMfUN
KommunstyrelsenOve Severin
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